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Referat  NVK hovedstyremøte  

Dato og tid:  

 

Til stede: 

 

 

 

Fraværende:  

 

Neste leder FH: 

 

Neste styremøte:  

 

Møteleder:     Roger Brenden 

 

Saksnr Sak Ansvar Frist 

109/23 Godkjenne referat fra 13.05.2023 
Godkjent lagt ut på hjemmeside 
 

Sissel 

Marthinsen 

 

110/23 Innkommen post 
18.05 FKF Valgkomiteens forslag til styre i FKF 
19.05 Tilbud om ny løsning for e-post og 
dokumentlagring. Signe Karin Hotvedt. 
24.05 Protokoll fra årsmøte NVK Agder 
31.05. Bekymring ang et av våre medlemmer.  
05-06 FKF Torstein Dehns innlegg til sak 3.7 
Fuglehundtinget. 
06.06 Birte W Myhre Tilbakemelding angående 
bekymringsmelding.  
20.06 Faktura datahound  
02.07. Bente Holm Halvårsregnskap 
03.07 Birte W Myhre Søknad om midler til ung med 
Vorsteh 
04.07 Roger Brenden Revurdering av Fysiske møter  
13.07.NKK Eva Pedersen Godkjenning av ettersøks  
ekvipasjer blir nå elektronisk 
15.07 Klage fra Sølvi Rossing 
27. NKK Søknad om godkjent ettersøkshund. 
31.07. Avlysning av NM-Lavland 2023 
01.08 Tone Jorde Indekser mm framover. 
07.08 FKF Søknad utstilling  

  

 21.08.2023  kl 20.00     TEAMS 

Roger Brenden, Signe Karin Hotvedt, Birthe Wold Myhre, Tone Englokk 

Jorde, Maria Lundberg, Sigurd Nikolaisen, Ellinor Nesse, Ernst Evensen, 

Rune Mikalsen 

 

Sekretær Sissel Marthinsen. Kasserer Bente Holm 

 

Nummer 6. Frist 20 september. Avlsrådet   

Utgivelse uke 45 

26 september 19.00 
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10.08 Britt-Elin Thorkildsen Kløvmerket på Vorsteh 
14.08 NKK Påminnelse om spørreundersøkelse om 
nåværende helsekrav . 
15.08 Forslag om å endre frister etc for stoff til 
Fuglehunden 
17.08 FKF Terminliste jaktprøver 2024 
16.08 Søknad om utstilling 2024 tilbakemelding fra 
distrikt Trøndelag  
 

111/23 IT 
Alt ok.  
 

Signe Karin 

Hotvedt 

 

112/23 Avlsrådet 
Jevnt tilsig med spørsmål om parringer og 
avlsgodkjenning .  
 
Fått informasjon om sykdommen Myastehnia Gravis, er 
en nevromuskulær lidelse som kan påvirke mennesker, 
hunder og katter. Avlsrådet er kjent med noen få tilfeller 
på KV og SV. Sykdommen er beskrevet for hunder i en 
svensk studie. Avlsrådet har ikke funnet noen kjent sikker 
konklusjon om arvelighet eller hva som eventuelt kan 
trigge sykdommen. 
 
Indekser etter vintersesongen blir kvalitetsikret. 
 

Tone E Jorde  

113/23 Jaktrådet. 
NM Lavland er avlyst.  

.  

Rune 

Mikalsen 

Ellinor 

Nesse 

 

114/23 Fuglehunden 
Nummer 4. Frist 1.mai .   Jaktrådet             
Utgivelse uke 25 
Nummer 5. Frist 24. juli.   Landssamlingen          
Utgivelse uke 36 
Nummer 6. Frist 20 september. Avlsrådet   
Utgivelse uke 45 
 

  

115/23 Regnskap 

Halvårsregnskapet er levert. .  

Bente Holm  

116/23 Raseutvalget (RU) 
Ikke noe nytt. 

Birte W 

Myhre 

Sigurd 

Nikolaisen 
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117/23 FKF 

Fuglehundtinget 2-4 juni 2023 

Protokoll er tilgjengelig på  FKF sine sider 

 

Roger 

Brenden 

 

118/23 Sponsorer 

 

Firma Jakttrening og Kartbutikken. Det er ikke inngått 

avtale med disse. 

Buskerud har avtale med Brynje. Avtalen gjelder for alle 

medlemmer i NKK. gjelder  

 

Sponsoransvarlig. 

Ansvaret er ikke plassert. 

Roger 

Brenden 

 

119/23 Handlingsplanen for hovedstyret 2023 

• Innføring av ny epostløsning og system for 

dokumentlagring 

• Vedlikehold av NVC verktøyet 

• NM høyfjell 2024 

• Forskningsbasert avlsarbeid, epilepsi prosjektet 

• Etablering av utdanningsfond  

• Indekser utenlandske hunder 

• Tsjekkisk Vorstehhund 

• Gjennomgang av kriterier for tildeling av 

premieringer i NVK 

 

Alle  

119/23 Endring av Handlingsplanen for hovedstyret 2023 

• Innføring av ny epostløsning og system for 

dokumentlagring 

• Utvikling av ny NVC side. 

• NM høyfjell 2024 

• Forskningsbasert avlsarbeid, epilepsi prosjektet 

• Etablering av utdanningsfond  

• Indekser utenlandske hunder 

• Tsjekkisk Vorstehhund 

• Gjennomgang av kriterier for tildeling av 

premieringer i NVK 

(Viser til vedtak fra 13.05 

«Utvikling av ny NVC side . 
Møte på Teams med Christoffer Grande fra Limon Media. 

Vedtak: Det inngås kontrakt med Limon Media og 

Christoffer Grande. Avtalen innebærer utvikling av ny 

NVC side. Maria Lundberg har ansvar for å følge opp 
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samarbeidet med Limon media, Christoffer Grande. 

Maria knytter til seg nødvendige ressurser. «) 

21.08. 

Avtalen med Limon Media utgår. Kostnadene ble mye 

mer enn først skissert.  

Det  jobbes med ny utvikler, som skal levere detaljert 

kravspekk. Ellinor og Maria  har avtalt møte med utvikler 

hvor den nye løsningen skal gjennomgås. Forventes å 

starte opp i september. Budsjett 150 000 kr  

Den gamle løsningen er svært skjør, det er midlertidig 

rettet opp feil. Løsningen fungerer fra dag til dag. Det 

skal brukes minimalt med kroner på å holde denne siden 

i gang,  

Vedtak 21.08 

Punkt Vedlikehold av NVC verktøyet erstattes med 

Utvikling av ny NVC side i handlingsplanen for 2023. 

 

Det inngås avtale med ny utvikler. Hovedansvar Maria 

Lundberg 

Sak på neste styremøte 26.09 

120/23 Innføring av ny epostløsning og system for 

dokumentlagring 

 
Vedtak:  
Styret går ikke for NKK løsningen.  
Det jobbes videre med Microsoft.  
I første omgang blir det 20 brukere. Styret og avlsrådet 
og et par av de største distriktene.  
 

Signe Karin 

Hotvedt 

 

121/2 NM høyfjell 2024 

Prøveleder: Ernst Evensen.  

Jaktdekken til NM høyfjell er ordnet 

Ernst 

Evensen 

 

122/23 

 

Forskningsbasert avlsarbeid, epilepsi prosjektet 

Ikke noe nytt 

Tone E Jorde 

Sigurd 

Nikolaisen 

 

123/23 

 

Etablering av utdanningsfond  

 

Møte for en uke siden. Det er enighet i gruppen om 

forslag til statutter. 

Blir sak på heldagsmøtet i november.   

 

Maria 

Lundberg 

Birte Wold 

Myhre 

Ernst 

Evensen 
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124/23 Indekser utenlandske hunder 
 
Fått  kjøring av de første indeksene. Ikke gjennomgått 
ennå.  
 

Sigurd 

Nikolaisen 

 

125/23 Tsjekkisk Vorstehhund 

 

Nytt møte 19.september. Forespørsel om Helge 

Heimstad kan være med på teams møtet. 

Det er  Innhentet informasjon fra andre land.  

Tone E Jorde 

Maria 

Lundberg 

Birte W 

Myhre 

Roger 

Brenden  

 

126/23 

 

Gjennomgang av kriterier for tildeling av 

premieringer i NVK 

Ellinor la frem et forslag fra gruppen. Det jobbes videre 

med forslaget.  

Saken tas opp på heldagssamlingen i november 

Rune 

Mikalsen 

Ellinor Nesse 

 

127/23 Søknad om å avholde NVKs landssamling i 2024 

Søknad fra distrikt Trøndelag. En velbegrunnet og god 

søknad.  

 

Vedtak: 

Søknaden er innvilget.  

Birte sender en tilbakemelding til distrikt Trøndelag.  

 

Birte W 

Myhre 

 

128/23 Endringer på datoer/frister/utgivelser etc. for levering 
av stoff til FH. 
 
Birte har vært i møte angående saken med redaksjonen i 
bladet Fuglehunden. Konsekvensen av  å endre frister for 
datoer for innlevering av stoff og utgivelse  er at bladet 
blir dyrere for medlemmene.  
Vedtak. 
Styret jobber ikke videre med saken.  
  

 

Birte W 

Myhre 

 

129/23 NKK Elektronisk spørreskjema 
Den er sendt til e-postadressen som klubben har via 
NKK. Avlsrådet svarer ut denne. 
 

Roger 

Brenden 

 

130/23 Ung med vorsteh,  økonomisk støtte etter søknad 
sendt tidligere.  
 
Ung med vorsteh er et samarbeid mellom Oslo/Akershus 
og Buskerud. 

Birte 

W Myhre 
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Det er sendt en søknad til hovedstyret om økonomisk 
støtte.  
Hovedstyret har lite oversikt og vet ikke så mye om 
aktiviteten eller den økonomiske situasjonen for Ung med 
Vorsteh. 
 
Vedtak: 
For å behandle søknaden må hovedstyret ha en oversikt 
over tidligere aktivitet (årsmelding) , videre planer, 
budsjett for 2023, og regnskap for 2022. 
Buskerud og OA kalles inn til et møte med hensikt å få 
oversikt over og innsikt i Ung med Vorsteh, ansvar Birte.   
 
Søknaden behandles når informasjonen er innhentet.  
 

131/23 Søknad om støtte til VM fra Thor Danielsen 
Vedtak:  
Styret bevilger 5000 kr til våre medlemmer  som søker 
om støtte.  
Roger svarer på søknaden.  

Roger 

Brenden 

 

132/23 Heldagssamlinger for Hovedstyret.  
 
Det er planlagt to fysiske heldagssamlinger for 
hovedstyret i 2023. Den første ble avholdt i mai, neste er 
planlagt i november.  
Styret har behov for å møtes fysisk to ganger i året. 
Styrets medlemmer kommer fra hele landet, og for å 
møtes påløper det reisekostnader og kostnader til 
møterom og overnatting.  
Det er satt av midler til administrasjon i budsjettet.  
Vedtak.  
Heldagsamlingen i november tas opp på neste 
styremøte.  

  

133/23 Medlems oversikt 

96 nye medlemmer. 

Totalt medlemmer: 1662 

Sissel 

Marthinsen 

 

134/23 Eventuelt  

Saksnummer i innkalling og referat . 

Vedtak: Fra og med DK/RS 2023 vil faste saker ha 

samme saksnummer gjennom hele året.  

Respons på utsendt e-post fra sekretær. 

Når sekretær sender ut mailer til hovedstyret der det 

kreves respons, setter sekretær en frist for 

tilbakemelding. Når fristen er utgått, forholder sekretær 

seg til den responsen som er gitt.  

Caps  

Det er snart tomt for caps. Sak på neste styremøte.  

 

Sissel M 

Sissel M 
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